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BJELOVAR Dan prije Badnjaka prošetali smo Bjelovarom i pitali Bjelovarčane gdje će dočekati
novu 2015. godinu. Što su dogovorili na ovo pitanje poznati, ali i oni malo manje poznati građani
Bjelovara te župan Damir Bajs i njegova zamjenica Đurđica Ištef Banšić pogledajte u videu.
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